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امریکا به هادی رضایی ویزا نداد
ســـرمربی تیم ملی والیبال نشســـته ایـــران به دلیل 
عـــدم صدور ویـــزای امریکا، در مراســـم فـــرش قرمز 
مربـــوط به تـــالار مشـــاهیر والیبال حضـــور نخواهد 
داشـــت. اوایل تیرماه بود که کمیته ملی پارالمپیک 
اعلام کرد، هادی رضایی ســـرمربی تیم ملی والیبال 
نشســـته ایـــران به عنـــوان اولین عضـــو ایرانـــی تالار 
مشـــاهیر فدراســـیون جهانی والیبال انتخاب شـــده 
اســـت. او از ایران و بری کوزنر رئیس ســـابق سازمان 
جهانـــی پاراوالیبـــال به عنـــوان نامزدهـــای بخـــش 
والیبال نشســـته انتخاب شـــدند. با پایان رأی گیری، 
6 نامزد برتر برای انتخاب نهایی در فهرســـت رسمی 
کمیته انتخـــاب ورود به تـــالار بین المللی مشـــاهیر 
والیبال قرار گرفتند. قرار اســـت هفته آینده مراسم 
فـــرش قرمز بـــرای آنهـــا به میزبانی شـــهر بوســـتون 
برگـــزار شـــود البتـــه بـــدون حضـــور نماینـــده ایران 
چراکه رضایی هنـــوز ویزای امریـــکا را دریافت نکرده 
و بـــا توجـــه به فرصت بســـیار کمـــی که باقـــی مانده 
اســـت، به نظر نمی رســـد این اتفاق رخ بدهد. هادی 
رضایی در این باره گفت: »من جزو آن 6 نفر هســـتم 
و قـــرار بـــود 27 و 28 مهر ماه در مراســـم فرش قرمز 
بـــا پرچم ایران شـــرکت کنم. یک ماه قبـــل از طریق 
ســـفارت ارمنســـتان اقدام بـــه دریافت ویـــزا کردم، 
اما گفتند کـــه نیاز به بررســـی مجدد دارنـــد. تا الان 
هیـــچ ایمیلی برای من ارســـال نشـــده اســـت که رد 
شـــده ام. در واقع هیچ چیزی اعلام نکرده اند. عملاً 
دیگـــر فرصتی برای حضـــور در این مراســـم برای من 

وجود ندارد.«

یزدانی به اردوی کشتی می آید
دارنـــده ۱۰ مـــدال جهـــان و المپیـــک ۲۷ روز بعـــد از 
جراحـــی در فرانســـه بـــه اردوی تیـــم ملی کشـــتی آزاد 
می رود. حســـن یزدانـــی که نمی تواند بـــه این زودی ها 
تمرینـــات کشـــتی را شـــروع کنـــد، تصمیـــم گرفته با 
حضـــور در اردوی تیـــم ملـــی هـــم بـــا کادرفنـــی دیدار 
کنـــد و هم با کشـــتی گیران تا شـــاید با ایـــن کار بتواند 
بســـیاری از حواشـــی اخیر را کنار بزنـــد. یزدانی به این 
زودی ها نمی تواند تمریـــن خاصی را انجام بدهد اما با 
این حال می خواهد در اردو حاضر شـــود. شـــاید دلیل 
این کار رفع حواشـــی باشـــد کـــه در روزهای گذشـــته 
بـــه وجود آمـــده. حســـن یزدانـــی در مراســـم تقدیر از 
قهرمانـــان بـــا بی توجهی به پژمـــان درســـتکار از کنار 
او رد شـــد و همین باعث شـــد تا ســـر و صـــدای زیادی 
در این بـــاره بـــه راه بیفتد. حالا فدراســـیون کشـــتی از 
یزدانی خواســـته با حضـــور در اردوی تیـــم ملی جلوی 

شـــایعات اختـــلاف او با پژمـــان را بگیرد.

انتقاد صفرزاده جواب داد
بعد از انتقـــاد هاجر صفرزاده به رفتار اداره بهزیســـتی 
اســـتان اصفهان، حالا مسئولان مراســـم دیگری برای 

تقدیـــر از بانوی پارالمپیکی تـــدارک دیده  اند.
یکی از مســـئولان اداره بهزیســـتی اســـتان اصفهان در 
این بـــاره گفـــت: »از۶ ورزشـــکار پارالمپیـــک اصفهان 
برای حضور در شـــورای اداری بهزیســـتی استان، برای 
تجلیل دعوت کردیم که ۳ورزشـــکار در  مراســـم حاضر 
شـــدند. هاجر  صفـــرزاده به رغـــم هماهنگـــی صورت 
گرفته قبلی، در مراســـم غایب بود و پاســـخ تماس ها 
را هم نـــداد، مـــادر او روز بعد آمد و هدایا شـــامل یک 
لـــوح تقدیر برنزی، یـــک بند حمایل پرچـــم جمهوری 
اســـلامی و یک جلد قرآن نفیس به او اهدا شد، کارت 
هدیـــه هم فقط مخصوص کســـانی بود که به مراســـم 
آمـــده بودند. امـــا بعـــد از انتقـــاد صفرزاده فـــردا یک 
مراســـم با حضور مســـئولان اســـتانی و جمع ۵۰۰ نفری 
از جامعه هدف بهزیســـتی تدارک دیده ایم. دعوتنامه 
برای هاجر صفرزاده و ســـایر ورزشکاران پارالمپیکی که 
در مراسم اول حضور نداشـــتند، ارسال شده و منتظر 

حضور ایشـــان خواهیم بود.«

یزدانی به جهانی کشتی می رسد
امیرمحمـــد یزدانـــی، آزادکار وزن ۷۰ کیلوگـــرم ایـــران 
که دســـتش آســـیب  دیده بـــه احتمال زیاد مشـــکلی 
بـــرای حضـــور در رقابت هـــای قهرمانی جهـــان ندارد. 
ملی پوش کشـــورمان در رقابت های قهرمانی جهان از 
ناحیه دســـت دچار آســـیب  و پس از این اتفاق دست 
او گچ گرفته شـــد. قرار است گچ دســـت او روز جمعه 
باز شـــود تا وضعیت دقیقـــش برای حضـــور در آلبانی 
مشـــخص شـــود. اردوی تیم هـــای ملی کشـــتی آزاد و 
فرنگی در دو رده زیر ۲۳ سال و بزرگسالان در شرایطی 
پیگیـــری می شـــود کـــه آلبانی هنـــوز اقدام بـــه صدور 
روادید برای تیم های ایران نکرده و مشـــخص نیست.

8 کاتارو مسافر جهانی اسپانیا شدند
تیم هـــای ملـــی کاتـــای زنـــان و مـــردان ایـــران بـــا ترکیب 
8نفره برای حضور در مســـابقات جهانی تیمی به اســـپانیا 
می روند. قبـــل از این پیکارهای تیمی همراه با مســـابقات 
انفـــرادی جهان برگزار می شـــد که با تصمیم فدراســـیون 
جهانـــی از امســـال این مســـابقات به صورت مجـــزا برگزار 
می شـــود. طبـــق برنامـــه اولیـــن دوره مســـابقات تیمـــی 
قهرمانـــی جهان کاراته ۲ تا ۴ آذرماه بـــه میزبانی پامپلونای 
اســـپانیا برگزار می شـــود. با تصمیـــم کادرفنی تیـــم تهران 
بـــا ترکیب ماریا حســـین نیای ســـلیمی، مهســـا افســـانه، 
پریســـا رحمانـــی و کوثـــر صالحی سیاوشـــانی بـــرای ایران 
رقابـــت می کند. تیم کاتـــای مردان آذربایجان شـــرقی هم 
با ترکیب ســـهند اســـلامی، محمد صدرا شـــیدزی، مهدی 
شـــاهین و یحیی پیشه زاری، مسافر اســـپانیا می شود. تیم 
ملـــی کومیتـــه مردان هـــم با ســـهمیه ای کـــه در قهرمانی 
آســـیای چین با هدایـــت سیدشـــهرام هـــروی گرفت، در 
اســـپانیا حاضر می شـــود اما تیم زنان ایران با باخت مقابل 

ژاپن ســـهمیه نگرفت تا در اســـپانیا غایب باشـــد.
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فائزه زمانی/ تیم هـــای رده پایه کاراته در تاتامی 
ایتالیا نمایش قابل دفاعی نداشـــت. در حالی 
کـــه مســـابقات کاراته رده هـــای پایـــه قهرمانی 
جهان بـــه میزبانـــی ونیز برگـــزار شـــد، به جز 
دختـــران رده امیـــد که بـــا طلای فاطمـــه زهرا 
ســـعیدآبادی و برنـــز یلـــدا نقی بیرانونـــد نایب 
قهرمـــان شـــدند، بقیـــه ملی پوشـــان توفیقی 
نداشـــتند تـــا کاراتـــه ایـــران در مجمـــوع ایـــن 
مســـابقات در رده یازدهـــم دنیـــا قـــرار بگیرد. 
ســـعید نیکوخصلت مدیر تیم هـــای ملی کاراته 
هم این نتایج را قابـــل دفاع نمی داند و معتقد 
اســـت عدم اعـــزام به مســـابقات بـــرون مرزی 

ضربه مهلکی بـــه کاراته زده اســـت.
او هـــم موافق اســـت که نتایج تیـــم ملی کاراته 
بـــه جـــز رده امیـــد دختران اصـــلاً قابـــل دفاع 
نیســـت: »نتایج مطلوب نبود. مـــا در 3،2وزن 
به خاطـــر اشـــتباهات داوری بـــه راحتی مدال 

از دســـت دادیم. البتـــه اگر تیم زودتـــر به ونیز 
اعـــزام می شـــد، ایـــن موضـــوع بـــه مـــا کمک 
می کـــرد و همچنیـــن اگر شـــرایط بـــرای حضور 
در لیـــگ جهانـــی کرواســـی مهیـــا می شـــد، 
بی شـــک نتایج بهتـــری رقم می خورد. شـــاید 
مهم تریـــن فاکتـــور همیـــن عـــدم اعـــزام بـــه 
مســـابقات بـــرون مـــرزی بـــود کـــه به خاطـــر 
تمایـــل بیشـــتر مربیان بـــه اردوهـــای طولانی 
مدت و اعـــزام تیم بـــا تمامی نفرات، شـــرایط 
مهیـــا نشـــد. مربیان اصـــرار به اعـــزام کل تیم 
داشـــتند و تمایلی بـــه اعزام دو نفـــردر هر وزن 
بـــه کرواســـی نداشـــتند، در صورتی کـــه اعزام 
همـــه ملی پوشـــان به مســـابقات بـــرون مرزی 
در توان فدراســـیون نبود. اگر تیم های ملی به 
این مسابقات اعزام می شـــد مربیان به خوبی 
می توانســـتند با محک ملی پوشان، ضعف هارا 
بهتر می شـــناختند تا در این مســـابقات نتایج 

قابـــل قبولـــی بگیرنـــد. البتـــه که ما همیشـــه 
مشـــکل ویزا هم داریـــم به همیـــن خاطر باید 
40 روز مانـــده به مســـابقات، پروســـه روادید را 
شـــروع کنیم کـــه به مشـــکل نخوریـــم. در هر 
صـــورت کاراته مـــا از لحاظ فنـــی جایگاه خوبی 
دارد، فقـــط باید ویترین کار را درســـت کنیم.«
بـــه گفتـــه او بایـــد بـــرای ســـرمایه گذاری روی 
رده هـــای پایـــه بازنگـــری شـــود: »بـــه هرحـــال 
بایـــد یـــک بازنگـــری صـــورت بگیـــرد و قبـــول 
کنیـــم که در یکســـری از بخش ها اشـــتباهاتی 
داشـــته ایم. کاراته ایران هنـــوز جایگاه خودش 
را در جهـــان دارد و از احتـــرام خاصی برخوردار 
اســـت اما باید نتیجه گرا تـــر از این قدم برداریم 

و هوشـــمندانه تر عمـــل کنیم.
متأســـفانه مـــا هنـــوز بـــا روش ســـنتی پیـــش 
می رویم و یکی از بازنگری هـــای ما قطعاً درباره 
اردوهای طولانی مدت اســـت، مـــا باید در همه 
رده ها به کمپ های تمرینـــی کوتاه مدت تغییر 
رویـــه بدهیم و در این بین مســـابقات تدارکاتی 

را فراموش نکنیم.«
مدیر تیم هـــای ملی تغییـــر در کادر فنی تیم ها 
را تأییـــد می کنـــد: »دامنـــه کاراته ایران بســـیار 
گســـترده اســـت و به خاطر پتانســـیل عجیب 
آن، شـــرایط ما بـــا کشـــورهای اروپایـــی خیلی 
متفاوت اســـت. اینجا ســـطح رقابت بسیار بالا 
اســـت و همین هم کار ما را بـــرای برنامه ریزی 
و طراحی اردوها ســـخت تر می کند. سیاســـت 
مـــا جریان رودخانه ای اســـت. قطعـــاً تغییرات 
نشـــان دهنده پویایـــی هر سیســـتمی اســـت و 
مـــا هم بعـــد از ارزیابی نتایج در صـــورت لزوم، 

تغییراتـــی ایجـــاد خواهیم کرد.«

بنیامین فرجی، پینگ پنگ باز ۱۴ســـاله 
ایرانـــی بعـــد از شگفتی ســـازی اش در 
بـــا  ســـیا  آ نـــی  ما قهر ی  بت هـــا قا ر
شکســـت نفـــر اول رنکینـــگ جهانی، 
در  جدیدتریـــن رنکینـــگ فدراســـیون 

جهانـــی ۳۳ پلـــه ارتقـــا پیـــدا کرد.
 جدیدتریـــن رنکینـــگ فدراســـیون 
جهانی با پایـــان مســـابقات قهرمانی 
آسیا منتشـــر شـــد که بنیامین فرجی 
بـــا درخشـــش در ایـــن مســـابقات با 
صعـــودی۳۳ پله ای بیشـــترین صعود 
را بیـــن ایرانی ها داشـــت و بـــه جایگاه 
۱۷۷ دنیـــا رســـید. نوشـــاد عالمیـــان 
کاپیتـــان تیـــم ملـــی تنیـــس روی میز 
ایـــران هم  بعـــد از صعود بـــه جمع ۱۶ 
بازیکن برتر آســـیا و تصاحب ســـهمیه 
رقابت هـــای قهرمانـــی جهـــان بـــا ۳ 
پلـــه صعـــود نفـــر ۴۸ دنیا شـــد و نیما 
عالمیان با صعودی ۲ پله ای در مکان 

۱۵۱ قـــرار گرفت.
البتـــه ســـتاره جـــوان تنیـــس روی 
میـــز ایـــران که بـــا شکســـت وانگ 
چوکیـــن دارنـــده رنـــک یـــک جهان 
همه آســـیا را شـــگفت زده کرده بود، 
ســـوژه ســـایت های ورزشـــی چیـــن 
شده است. یک رســـانه چینی بهانه 
عجیبـــی را بـــرای ناکامـــی بازیکنان 

چینـــی در رقابت هـــای تنیـــس روی 
میـــز آســـیا عنوان کـــرد و پدیـــده ۱۴ 
ســـاله ایرانی را ســـتود. این ســـایت 
چینی نوشـــت: »در این مسابقات از 
توپ جدیدی اســـتفاده شد که نوع 
ایـــن تـــوپ روی عملکـــرد بازیکنان 
چینـــی از جملـــه شـــیدونگ لیـــن، 
لیانگ، فنـــگ یژین، ژانـــگ یوژنگ 
و دیگـــر بازیکنـــان تأثیـــر گذاشـــت 
و  ســـخت  لحظـــات  بـــه  منجـــر  و 
ناراحت کننـــده ای برای آنها شـــد.«

در این گزارش با اشـــاره بـــه پیروزی 
بنیامیـــن فرجـــی مقابـــل نفـــر اول 
رنکینـــگ جهـــان آمـــده : »نوجوان 
۱۴ســـاله ایرانـــی در این مســـابقات 
امیدوارکننده  نشـــان داد و با نتیجه 
شکســـت  را  چوکیـــن  وانـــگ   3-2

داد و مقابـــل شـــیدونگ بـــا نتیجـــه 
3-2 باخـــت. او مقابـــل بازیکنـــان 
درجـــه یـــک فوق العاده ظاهر شـــد. 
چهارچـــوب فنـــی بنیامیـــن خیلـــی 
متمایـــز اســـت. او فورهنـــد و دفاع 
بســـیار خوبـــی دارد. در عیـــن حال 
توانایـــی تغییر ریتم و ضـــد حمله را 
هـــم دارد. او به عنـــوان یک نوجوان 
۱۴ســـاله بســـیار با اســـتعداد است. 
ســـبک بازی او مرا به یـــاد ژو ژوآنجیا 
کـــه  نـــی  ا علاقه مند  . زد ا نـــد می ا
منتظـــر نمایش دیگـــری از بنیامین 
در آینده انـــد، مســـابقات قهرمانـــی 
جوانـــان جهـــان در پایـــان نوامبر را 
تماشـــا کنند و ببیننـــد بنیامین چه 
کارهـــای شـــگفت انگیز دیگـــری را 

نشـــان خواهد داد.«

نبود مسابقات تدارکاتی بدترین ضربه را به تیم های پایه زد
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ه  فت کننـــد یا ر د ی  نصـــر مبیـــن 
ملی پوش والیبـــال، با اینکه در پلاس 
لیگا لژیونر شـــده، اما هنوز با شهداب 
یـــزد درگیـــر اســـت؛ درگیـــر پرداخـــت 
40 درصـــد قـــرارداد فصـــل قبلـــش به 
یزدی ها. رأیی که حســـابی او را شاکی 
کرده اســـت. با این حـــال او همه فکر 
و ذکـــرش را در تمریـــن و بـــازی برای 

زاویرچه لهســـتان گذاشـــته است.

 رئیس سازمان لیگ فدراسیون 
والیبال معتقد است با اینکه 

قرارداد ۵ ساله نداشتیم اما مبین 
نصری تعهد داده بود که 40 درصد 

قراردادش را به شهداب بدهد. 
واقعاً شما تعهد محضری داده 

بودی؟
پارســـال  تـــا  والیبـــال  فدراســـیون 
قـــراردادش ســـه ســـاله بـــود و حتـــی 
قراردادهای بالای 3 سال محضری هم 
قابـــل قبول نبـــود. آن موقع شـــهداب 
بـــا ترفنـــدی از پـــدرم کـــه بی ســـواد 
اســـت، امضـــای محضـــری قـــرارداد 5 
ســـاله را گرفت. حتی برگـــه را به پدرم 
هـــم ندادنـــد و من بـــه پـــدرم گفتم به 
دفترخانـــه یزد بـــرود و برگـــه محضری 
را بگیرد که ببینیم چـــه چیزی را امضا 
کرده اســـت. قانون اســـت کـــه قرارداد 
بازیکـــن زیر 18 ســـال را پـــدرش امضا 

می کند و با رســـیدن به ســـن 18 سال، 
خـــودش می توانـــد تصمیـــم بگیـــرد. 
حتی رئیـــس کمیته انضباطی گفته اگر 
باشـــگاه قبلاً با پدر بازیکن زیر 18 سال 
قرارداد 10 ســـاله هم امضا کرده باشـــد، 
با رسیدن بازیکن به ســـن قانونی باید 
قـــرارداد جدید امضا کند، اما شـــهداب 
یزد هـــم از این قضیه بی خبـــر بود. اگر 
در جریـــان بـــود، حتماً اجـــرا می کرد.
تو پیگیر این رأی کمیته انضباطی 

شدی؟
مـــن با رئیس کمیتـــه انضباطی تماس 
گرفتـــم، گفت رأی ســـال قبـــل درباره 
مـــدت قـــراردادت بـــوده و ایـــن رأی 
مربـــوط بـــه پـــول قـــراردادت اســـت. 
وقتـــی پرســـیدم چـــرا بـــه مـــن خبـــر 
ندادیـــد؟ گفت، مـــا در لیـــگ ملت ها 
به خوش خبر سرپرســـت تیـــم ملی و 
پیمـــان اکبری ســـرمربی پیـــکان گفته 
بودیم. من بـــه او گفتم من باید مطلع 
شـــوم نه آنها. وقتی برگـــردم ایران، در 

مراجـــع قضایـــی شـــکایت می کنم.
ظاهراً بازی نکردن بازیکن جلوی 

تیم سابق قانون نیست و رئیس 
کمیته انضباطی هم قبول ندارد. 
سازمان لیگ معتقد است تو هم 

خودت بازی رفت بازی نکردی؛ 
درست است؟

در  شـــهداب  نبـــود.  اینطـــور  اصـــلاً 
رضایتنامـــه فصـــل قبلم بـــرای ارومیه 
شـــرط بـــازی نکـــردن در بـــازی رفت و 
برگشت را گذاشـــت. من با اینکه دلم 
می خواســـت، به ناچـــار دور رفت بازی 
نکـــردم. من قبـــل از بازی به شـــرافت 
گفتـــم می خواهـــم بـــازی کنـــم، که با 
تهدیـــد بـــه من گفـــت اگر بـــازی کنی، 

نیم فصـــل دوم ارومیـــه را نمی بینـــی و 
برمی گـــردی بـــه یـــزد. بازی برگشـــت 
هم که بـــازی کـــردم، شـــهداب از من 
شـــکایت کرد. اگر واقعاً به گفته ترابی، 
فرخی رئیـــس کمیتـــه انضباطی قبول 
نـــدارد، پس چرا شـــهداب بابـــت این 
موضـــوع از مـــن بـــه کمیتـــه انضباطی 

شـــکایت کرد؟
درباره تهدید باشگاه هم ظاهراً تو 

می توانی به فدراسیون شکایت 
کنی. در این مورد اقدامی کردی؟

تهدید باشـــگاه شهداب شـــفاهی بود. 
اگـــر تهدید آنهـــا پیامکی یـــا فیلم بود، 

حتماً شـــکایت می کردم.
از شرایطت در تیم زاویرچه در 

لهستان راضی هستی؟
خداراشـــکر مـــن از تیمـــم و امکانات 
باشـــگاه زاویرچـــه خیلـــی راضـــی ام. 
خیلـــی خوب تمرین و بـــازی می کنم. 
 . ســـت ا ب  خـــو خیلـــی  یطم  شـــرا
شـــنیده ام کـــه بعضی هـــا می گوینـــد 
مبین نصـــری هنوز بازی نکـــرده. آنها 
مـــن در  نمی داننـــد هم پســـتی های 
تیـــم، بازیکنـــان بزرگی مثـــل کوالک، 
آرون راســـل و پاتریـــک هســـتند. من 
اهداف خـــودم را دارم، از طرفی اینجا 
هیـــچ بازیکـــن خارجـــی 21 ســـاله ای 
بـــازی نمی کنـــد. بـــا این حـــال من در 
تمرینـــات ســـخت تـــلاش می کنم تا 
آماده باشـــم و میـــدان ببینـــم. البته 

ســـرمربی ام از مـــن راضی اســـت.
 به نظرت تیم ملی والیبال با 

سرمربیگری پیاتزا می تواند به 
المپیک لس آنجلس برسد و 

بدرخشد؟
پیاتزا ســـرمربی نامداری اســـت. وقتی 

او بـــرای ســـرمربیگری انتخاب شـــد، 
اینجـــا به مـــن تبریـــک گفتنـــد. حتی 
وینارســـکی گفـــت پیاتـــزا رئیـــس من 
اســـت و مـــن هرچـــه دارم از او دارم. 
ســـرمربی خیلی خوب، با دیســـیپلین 
و کاریزماتیکی اســـت. امـــا برای صعود 
به المپیک تنها کادرفنی مهم نیســـت، 
بلکـــه بازیکنـــان هـــم بایـــد بخواهند. 
اگر بازیکـــن نخواهـــد، کادرفنی چه کار 
می تواند بکنـــد؟ کادرفنی تنها می تواند 
از نظر فنـــی و ذهنی روی تیـــم کار کند 
و اعتمـــاد بـــه نفس بـــه تیـــم بدهد و 

ایـــن بازیکن اســـت که در زمیـــن بازی 
می کنـــد، پـــس 70 درصـــد بازیکنان در 
پیـــروزی تیم نقـــش دارنـــد و 30 درصد 

کادرفنی.
 قرعه راحت تیم ملی در قهرمانی 

جهان را برای نتیجه خوب در این 
رقابت ها باید به فال نیک گرفت؟

قرعـــه راحتـــی در قهرمانـــی جهـــان 
داریم امـــا 32تیم در 8 گـــروه 4تیمی 
بـــازی می کننـــد، اگـــر بـــه جمـــع 16 
تیـــم اول هم برســـیم اتفـــاق خاصی 
نمی افتـــد، مگر اینکه بـــه جمع 4 تیم 

اول برســـیم. پـــس قرعه راحـــت دور 
مقدماتی هـــم ملاک صعود نیســـت. 
البته تیم هـــای همگروه مـــا هم قوی 
هســـتند و مثـــل تیم هـــای آســـیایی 
و افغانســـتان و پاکســـتان نیســـتند. 
آنهـــا هم در حال پیشـــرفت هســـتند 
و اینطور نیســـت که بگوییـــم تونس، 
مصـــر و فیلیپیـــن را می زنیـــم و تمام. 
اصـــلاً آنهـــا را ببریـــم جـــزو 16 تـــا هم  
برســـیم، باید رقبـــا را ببریـــم و برویم 
جـــزو 8 تیم اول و بعد هـــم 4 تیم اول 

تـــا از خودمـــان  راضی شـــویم. 

 برای صعود 
به المپیک 

تنها کادرفنی 
مهم نیست 

بلکه بازیکنان 
هم باید 

بخواهند. 
اگر بازیکن 

نخواهد 
کادرفنی چه 
کار می تواند 

بکند؟ 

مهری رنجبر
خبر نگار

سؤال و جواب

فدراســـیون کشـــتی در ادامـــه برنامه هـــای 
فرهنگی اش، این بار کتابـــی که در آن روایت 
40 قهرمان نامی کشـــتی آمده را در مراســـمی 
ویـــژه رونمایـــی کرد. فدراســـیون کشـــتی که 
در چند ســـال اخیـــر رو به انتشـــار کتاب های 
متفاوتـــی آورده، حـــالا نوزدهمیـــن کتـــاب را 
بـــه روایـــت قهرمانـــان بـــزرگ و نامی کشـــتی 
اختصـــاص داده اســـت. قبـــل از ایـــن هـــم 
کتاب های زیادی منتشـــر شـــده بـــود که اکثر 
آنها به زندگی شـــهدای کشـــتی گیر اختصاص 
داشـــت. یک کتاب هـــم درباره منصـــور برزگر 
نوشته شـــد و حالا این بار روایتی از قهرمانان 
بـــا عنـــوان پهلوان باشـــی نوشـــته محســـن 

شـــاه رضایی رونمایی شـــد.
در ایـــن مراســـم، ســـیدرضا صالحـــی امیری 
وزیـــر میـــراث فرهنگی، گردشـــگری و صنایع 
دســـتی همراه جمعی از قهرمانان بنام کشتی 
حضـــور داشـــتند. نوزدهمیـــن کتـــاب چاپ 
شـــده فدراســـیون کشـــتی دربـــاره خاطرات 
و سرگذشـــت قهرمانـــان و بـــزرگان کشـــتی 

بـــه نـــگارش درآمـــده و ظاهـــراً این بـــار هـــم 
علیرضا دبیـــر برخلاف ســـایر فدراســـیون ها 
کـــه کار فرهنگـــی را در چنـــد شـــعار خلاصـــه 
کرده انـــد، حرکـــت می کنـــد. او بـــا انتشـــار 
کتاب از قهرمانان کشـــتی ســـعی دارد تا نسل 
آینـــده کشـــتی را بـــا این بـــزرگان آشـــنا کند؛ 
کشـــتی گیرانی کـــه در دفـــاع از میهـــن مدال 

گرفتند. قهرمانـــی 

صالحی امیری: کشتی ثبت ملی شود
وزیـــر میـــراث فرهنگی، گردشـــگری و صنایع 
دستی معتقد است کشـــتی فرهنگ و هویت 
ایرانی هـــا اســـت و ریشـــه در جغرافیـــای این 
ســـرزمین دارد و باید کشـــتی ثبت ملی شود. 
ســـیدرضا صالحی امیری در مراســـم رونمایی 
از کتاب پهلوان باشـــی گفـــت: »مدت ها بود 
به دنبال قدردانـــی از علیرضا دبیر و قهرمانان 
کشـــتی بودم کـــه در پاریـــس و توکیـــو و ادوار 
تاریخـــی المپیـــک آبـــروی ورزش ایـــران بوده 
و هســـتند. به رغـــم اینکه ۵ ســـال در ورزش 

حضور داشـــتم امروز بعد از ۲ ســـال برگشتم 
و بـــا صحنه عجیبـــی روبـــه رو شـــدم. تحول 
بزرگی در فدراســـیون ایجاد شـــده و دبیر این 
زیرســـاخت ها را برای یک قرن ساخته است. 
مـــن در این نشســـت صمیمـــی کـــه از کتاب 
قهرمانـــان و پیشکســـوتان کشـــتی رونمایـــی 
شـــد، تأکیـــد کردم کـــه کشـــتی فراتـــر از یک 
رشته قهرمانی است. کشتی فرهنگ و هویت 
ماســـت و ریشـــه در جغرافیای این ســـرزمین 
دارد. ابتـــدا بایـــد کشـــتی را ثبت ملـــی کنیم 
زیرا ریشـــه های فرهنگی و تاریخی ما کشـــتی 
اســـت. باورم این اســـت بـــا ایـــن مجموعه و 
زیرســـاخت ها آینده درخشـــان و نویدبخشی 
در انتظـــار ورزش ایـــران به خصـــوص کشـــتی 
اســـت.« صالحی امیری همچنین گفت: »سه 
نکته بـــرای من جلـــب توجه کـــرد. بارها من 
اینجا آمـــده بودم امـــا ظرفیت هـــای کم نظیر 
جدیدی توســـط دبیر ایجاد شـــد و در بیشـــتر 
کشـــورها چنین مجموعـــه ورزشـــی نداریم و 
بی نظیـــر اســـت. ندیدم کشـــتی اندیشـــکده 

و ســـالن ســـینما بـــرای ورزشـــکاران داشـــته 
باشـــد و اولین بار اســـت شـــاهد یک موزه در 
ســـطح تراز ملی هســـتیم. دبیر نیازی به این 
جایـــگاه نداشـــت زیـــرا قهرمان ملی ماســـت 
و می توانســـت یک گوشـــه بنشـــیند و جایگاه 
خـــود را داشـــته باشـــد امـــا او فراتـــر از یـــک 

مدال آور ظاهر شـــد.«

مراسم رونمایی از نوزدهمین کتاب فدراسیون کشتی

پهلوانباشی 40روایتاز

نصری: قرعه راحت ملاک صعود نیست

پیاتزابادیسیپلینوکاریزماتیکاست

صعود 33 پله ای ستاره پینگ پنگ در رنکینگ جهانی

روایت سایت چینی از نمایش شگفت انگیز بنیامین

ویزای کشتی  برای آلبانی رسید
بعـــد از مدتـــی ســـردرگمی دربـــاره صادر شـــدن یا 
نشدن ویزای کشـــتی گیران در نهایت علیرضا دبیر 
خبر از صدور ویزای کشـــتی گیران داد. مســـابقات 
کشـــتی آزاد و فرنگـــی امیدهای جهـــان از 29 مهر 
شروع می شـــود و بلافاصله بعد از آن هم مسابقات 
کشـــتی اوزان غیرالمپیکی برگزار می شود که حالا 
با صدور ویزای کشـــتی گیران، تیم با ترکیب کامل 

راهی تیرانا می شود.
ئیـــس  ر بیـــر  د ضـــا  علیر  
ر  د کشـــتی  ن  ســـیو ا ر فد
خصـــوص اعـــزام تیـــم بـــه 

نـــی  جها ت  بقا مســـا
آلبانی گفت: »مشکل 
حل شـــده و تیم فردا 
پـــرواز دارد. ما این را 
به گوش شکســـته ها 
نیز گفتیم. امیدوارم 

مشکل کنسلی پروازها 
پیـــش نیاید. همچنین 
دعـــا کنیـــد کـــه غـــزه و 
حـــزب الله از نبـــرد بـــا 
نیســـت  صهیو یـــم  ژ ر
پیروز بیـــرون بیایند.«

پریسا غفاری
روزنامه نگار


